



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

PRESS RELEASE

February 20th, 2014

Japan Continues its Support for a Psychosocial Care Program in Hebron Implemented by a Japanese NGO

On February 20th, 2014, the Ambassador for Palestinian Affairs and the Representative of Japan to the Palestinian Authority, Mr. Junya Matsuura and Ms. Sae Imamura, the Representative of Peace Builders, a Japanese NGO, signed the grant contract for the Program for Developing the Educational Network in Civil Society for Improving Psychosocial Care of Youth in Hebron. This project is funded by the Government of Japan through its Grant Assistance for Japanese NGO Projects, with a total amount of USD 279,402 approximately.

Through this project, Peace Builders will continue to train teachers and social workers who are working in Hebron City through holding workshops regarding rights and mentality of youth as well as to enhance their capacity to hold and organize workshops for psychosocial care for youth, who are stressed out due to the unstable political situation.

Mr. Matsuura expressed his hope that the targeted teachers and social workers will further enhance their capacity with transferred knowledge and experience through Peace Builders' project and enable them to enrich their activities in Hebron. in addition to help the Palestinian children, who are living under difficult political situation, to maintain hope for their future and develop their capacity.

Government of Japan has been always supporting Palestinian communities to improve the education sector, health and many other sectors. Since 1993 the Government of Japan has extended its official development assistance exceeding \$1.4 billion, to the Palestinians.

(End)



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp



Mr. Matsuura and Ms. Imamura signing the grant contracts



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

بيان صحفي

2014/2/20

اليابان تستمر في دعمها لبرنامج الرعاية النفسية الاجتماعية في الخليل

بتنفيذ مؤسسة أهلية يابانية

في 2014/2/20، قام سفير الشؤون الفلسطينية وممثل اليابان لدى السلطة الوطنية الفلسطينية السيد جونيا ماتسورا، والسيدة ساي إيمامورا، ممثلة المؤسسة الأهلية اليابانية "صناع السلام" بتوقيع عقد المنحة لبرنامج تطوير الشبكة التعليمية في المجتمع المدني لتحسين الرعاية النفسية الاجتماعية للشباب في منطقة الخليل. تم تمويل هذا المشروع من قبل حكومة اليابان من خلال مساعداتها لمشاريع المنظمات الأهلية اليابانية، وذلك بمبلغ إجمالي قدره 279,402 دولار تقريباً.

ومن خلال هذا المشروع، ستستمر مؤسسة "صناع السلام" بتدريب المعلمين والمرشدين الاجتماعيين العاملين في مدينة الخليل من خلال عقد ورشات العمل المتعلقة بحقوق وعقلية الشباب، إضافة إلى تعزيز قدراتهم على عقد وتنظيم ورشات عمل للرعاية النفسية الاجتماعية للشباب اللذين يعانون من ضغوطات بسبب الوضع السياسي الغير مستقر.

وأعرب السيد ماتسورا عن أمله في تعزيز قدرات المعلمين والمرشدين الاجتماعيين المستهدفين، وذلك بالاستفادة من خبرات مشروع صناع السلام وتمكينهم من إثراء أنشطتهم في الخليل، إضافة إلى مساعدة الأطفال الفلسطينيين، الذين يعيشون في ظل الوضع السياسي الصعب، للحفاظ على الأمل في مستقبلهم وتطوير قدراتهم.

تدعم حكومة اليابان المجتمعات الفلسطينية دائماً لتحسين قطاع التعليم والصحة وقطاعات أخرى كثيرة. فمنذ عام 1993 قدمت حكومة اليابان مساعداتها الإنمائية الرسمية للشعب الفلسطيني لتصل إلى أكثر من 1.4 مليار دولار.